
  

 
  

 

MEDLEMSMÖTE  20170511 

 

Närvarande klubbar, UBK, HäBK, MSBK, RBK, BHBK, OTBK, KBK,  

Frånvarande, HeBK, VaBK, VäBK, ÖBK, EBK, TBK 

 

 

 

 

1. Öppnande  Ordförande Sven-Eric Svensson hälsar välkomna och förklarar 

mötet öppnat.  

 

2. Närvaro, närvarolista bifogas 

  

3. Val av justerare,  Hampus Stavem  UBK 

 

  

4. Inför kongressen, Påminnelse om att skicka in uppgifter om klubbarnas 

verksamhet, nån av distriktets klubbar har missat det. Avgiften höjs med 20 kr 

2018 o föreslås sedan vara densamma i 3 år. Förslag att frångå 

diskussionsprotokoll. Förslag om ny logotype.  

Motioner, 1. Kongress vartannat år, FS yrkar avslag, 2. Hur skall 

lokalklubbarna stödjas? FS anser att frågan utreds i samband med SKK-

org.utredningen, 3. Skånedistriktet vill införa tävlingsverksamheten 

”Specialsök”, FS vill jobba vidare o undersöka ett samarbete med NoseWork-

klubben. 

Valberedningens förslag presenterades, från vårt distrikt föreslås Hampus 

Stavem som suppleant. 

 

5. Rapporter från utskott m fl 

 

Styrelsen, fortsätter jobba som tidigare 

 

Kassa, Plusgiro 127.103,24 Sparkonto 350.000 kr 

 

Hundäg.utb, Distriktet har tre nya grundmodullärare, Hampus Stavem, Anna 

Hagström och Agneta Fast- Karlberg, dessa håller också på att utbildas till 

Allmänlydnadslärare, Carola Hag kommer att hålla en Grundmodul till hösten 

och Hampus Stavem en Allmänlydnadsinstruktörsutb. 

  

Tävling, Utskottet vill ha in vilka tävlingsledare som hör till vilka klubbar, Det 



behövs fler vandringspris till Agility-DM, eftersom det införts ytterligare två 

storleksklasser, DM- Agility går på BHBK.DM-Rally blir inställt 2017, DM-

spår går på MSBK, DM-IPO o Sök på EBK, DM-rph på TBK, DM-Skydd på 

BHBK, DM-Lydnad på RBK,  

På Lydnads SM deltar 8 st ekipage från Upplands distriktet. Rally-SM har 5 st 

deltagare från vårt distrikt.  SM-kvalet för agility är inte klart förrän efter nästa 

helg. 

Efter lydnadsprov skall en särskild rapport göras för gruppmomenten. 

 

Avel o Hälsa En eller helst två M3 utb planeras till september, 5 nya MH-

figuranter för Schäferklubben Enköping har utbildats, MT17 kommer att startas 

upp på VaBK.  Förfrågan har kommit om att ha MH för Försvarsmaktshundar, 

mer information kommer per telefonmöten. 

 

Samhällsnytta, Även i år kommer Patrullhund SM att gå i Marma, Ola Ericsson 

ansvarig. Det pågår en Patrullhundsutbildning. Det har varit ett DM för 

Patrullhundar. 

 

 

 

6. Övrigt 

 

Aktuella datum 

1/6 Styrelsemöte 

4/6 DM Spår MSBK 

25/6 DM IPO EBK 

14/8 Tävlingsmöte lydnad/Bruks Knivsta 

20/8 DM Sök EBK 

30/8 Styrelsemöte 

2/9 DM Skydd BHBK 

2/9 DM Lydnad RBK 

8/10 Distriktskonferens Östhammar 

26/10 Styrelsemöte 

12/11 DM Rapport TBK 

23/11 Distriktsmöte 

2/12 Lydnadskonferens 

11/1-18 Styrelsemöte 

18/3-18 Årsmöte 

 

 

 

7. Avslutning Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

 

 

 

 

 



 

……………………………………..                         ………………………………….. 

Ordf Sven-Eric Svensson                                           vid protokollet Ingrid Andersson 

 

 

 

…………………………………… 

justerare  Hampus Stavem 

 

 


